
Obec Chvalovice  

Zápis č. 22/2017 

 ze zasedání zastupitelstva obce Chvalovice 

  
Zasedání zastupitelstva obce Chvalovice konaného 25.10. 2017 od 18:00 hod.  

v zasedací místnosti obecního úřadu. 
 

Přítomní zastupitelé: p. Tejmlová, Pöschl, J.Tejmlová ml., Mačková, Nováková, 

Borovka 

Omluvena: p. Pöschlová 

Hosté: nikdo 

 Ověřovatelé: p. Borovka, p. Mačková 
 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 
 

Zapisovatelka: p. Tejmlová  
 

Starosta L. Pöschl přivítal přítomné zastupitelstvo, zahájil zasedání a konstatoval,  

že zastupitelstvo je usnášení schopné v řešení následujících bodů jednání. 

Starosta seznámil obecní zastupitelstvo s návrhem programu. 

 

 
           Plánovaný program:  
 

1. Projednání Smlouvy o vytvoření dobrovolného svazku obcí pro správu a 

provozování ZŠ Strýčice. 

2. Projednání prodeje pozemků zahrádek. 

3. Projednání záměru na pronájem obecního bytu. 

4. Projednání inventáře z místního Koloniálu. 

5. Projednání POV na rok 2018. 

6. Projednání Smlouvy o zřízení věcného břemene s E.ON Distribuce, a.s. 

7.  Projednání dodatku č.1 k nájemní smlouvě pro p.Hanu Kindlmannovou. 

     8.  Projednání Mikulášské nadílky. 

9. Informace o volbách do Poslanecké sněmovny parlamentu ČR. 

10. Informace o dílčím přezkoumání hospodaření obce Chvalovice. 

11. Diskuse, závěr. 
 

Program byl schválen bez připomínek. 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 

 

1. Zastupitelstvo projednávalo Smlouvu o vytvoření dobrovolného svazku obcí pro 

správu a provozování ZŠ Strýčice. Obec Strýčice nemá dostatek financí na opravu 

školy. Z okolních obcí děti navštěvují ZŠ Strýčice, proto se starostové dohodli o 

vytvoření Dobrovolného svazku obcí. Škola dostane finanční prostředky na opravy 



školy.  

Zastupitelstvo schválilo Smlouvu o vytvoření dobrovolného svazku obcí pro správu a 

provozování ZŠ Strýčice. 
 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 148/2017 bylo schváleno. 

 

 

2. Zastupitelstvo schválilo prodej parcel č.: 877/15n pro Simonu Kůsovou, 

877/26d,Tatˇajana Tomková,  877/27 f, Bartl a Bartlová, 877/7 c,a,Sviták Tomáš 

a Nikola Pöschlová, 877/28i,h,Hudec a Hudcová, 877/29k,j,Sviták a Svitáková, 

877/30m,l,Andrea Bergerová, 877/17q,p,Klimeš Jan  877/18s,r,Dušan Simota 

1128/10,Dušan Simota 862/15,Michaela Bergerová 338/18  František Simandl. 

Tyto pozemky slouží jako zahrádky. Za cenu 35,- Kč za m
2
. 

 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 149/2017 bylo schváleno. 

 

 

3. Zastupitelstvo schválilo záměr pronájmu obecního  bytu v budově č.p. 45               

o výměře 35m
2. 

za cenu 1 600,- Kč měsíčně. 

 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 150/2017 bylo schváleno. 

 

 

4. Zastupitelstvo projednávalo inventář z obecního Koloniálu. Koloniál je zavřený, 

nikdo neměl zájem tam prodávat. Inventář je zastaralý, proto bude odepsán   

likvidační komisí.Starosta navrhl likvidační  komisi ve složení:p.Borovka, 

p.Tejmlová ml.,p.Nováková. 
 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 151/2017 bylo schváleno. 

 

 

5. Zastupitelstvo projednalo POV na rok 2018. Obec zažádá z POV 2018 na 

vytvoření nových inženýrských sítí pro výstavbu rodinných domků.  
 

Zastupitelstvo schválilo zažádání z POV na rok 2018 na vytvoření nových 

inženýrských sítí. 
 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 152/2017 bylo schváleno. 

 

 

6. Zastupitelstvo projednalo Smlouvu o zřízení věcného břemene s E.ON Distribuce, 



a.s. pro úpravu sítě č.p. 21 nového kabelového vedení NN. 
 

Zastupitelstvo schválilo Smlouvu o zřízení věcného břemene s E.ON Distribuce a.s. 
 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 153/2017 bylo schváleno. 

 

7.Paní Haně Kindlmanové končí Nájemní smlouva k 01.11.2017.Zastupitelstvo na 

svém zasedání projednalo prodloužení smlouvy dodatkem č.1 na dobu 3.let 

Zastupitelstvo schválilo dodatek č.1. 

 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 154/2017 bylo schváleno. 

 

 

8. Zastupitelstvo projednalo pořádání Mikulášské nadílky. Nadílka se uskuteční  

3.12. 2017 od 16:00 hodin v obecní budově. Děti dostanou balíčky v hodnotě  

100,-Kč, které připraví zastupitelé. Po rozdání balíčků bude diskotéka pro děti. 
 

Zastupitelstvo odsouhlasilo pořádání Mikulášské nadílky. 
 

Výsledek hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 155/2017 bylo schváleno. 

 

 

9. Starosta informoval zastupitelstvo o volbách do Poslanecké sněmovny parlamentu 

ČR. Voleb se zúčastnilo 67 voličů. První byla strana č. 21, druhá č. 15, třetí č. 29. 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí informaci o volbách do parlamentu ČR. 

 

10. Místostarostka informovala zastupitelstvo o dílčím přezkoumání hospodaření 

obce Chvalovice, které bylo 19.10. 2017. Přezkoumání provedla Ing.Dagmar 

Koukalová. Zjištěné chyby a nedostatky méně závažného charakteru. 
 

Zastupitelstvo vzalo informaci o přezkoumání hospodaření na vědomí. 

 

 

11. V diskuzi se hovořilo o chodníku kolem dvojdomků směrem do Netolic. Tento 

chodník je ve špatném stavu je třeba opravit, není ve vlastnictví obce, ale Jihočeského 

kraje. Starosta byl pověřen zjistit jestli by kraj tento chodník opravil, nebo bezplatně 

převedl na obec, aby obec mohla chodník opravit.  

Starosta poděkoval všem za účast a zasedání ukončil. 

 

Zapsala: p. J. Tejmlová - místostarostka 

 

Ověřovatelé: p. Borovka, p. Mačková - zastupitelé 

Zápis schválil starosta Luboš Pöschl.   



 

 

 

  


